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Abstract (en)
The device has an elongated brake (24) occupying a braking position i.e. lowered position, in which the brake strikes the floor, and a non-braking
position i.e. raised position. A control unit controls a position of the brake. The control unit has a latch (20) provided with a connection unit i.e.
connection axle (22), for connecting the control unit with a rear strap (15) of a sports shoe fixation device, such that the control unit induces
automatic positioning of the brake in non-braking position during closing and/or locking of the strap on the shoe. An independent claim is also
included for a device for fixing a sports shoe on a sliding board, comprising a braking device.

Abstract (fr)
Dispositif de freinage d'une planche de glisse, comprenant un frein (24, 34, 44) pouvant occuper une première position de freinage dans laquelle il
occupe une position basse apte à frotter le sol et une seconde position de non freinage, dans laquelle il occupe une position relevée, et comprenant
un moyen de commande de la position du frein, caractérisé en ce que le moyen de commande de la position du frein comprend un moyen de liaison
(22 ; 32 ; 42) adapté pour une liaison avec un strap d'un dispositif de fixation de chaussure sur une planche de glisse, de sorte que le moyen de
commande du frein induise le positionnement automatique en position de non freinage du frein lors de la fermeture et/ou le serrage d'un strap sur
une chaussure.
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